
Referat frå FAU-møte ved Knarvik ungdomsskule 10.01.17

Agenda:

1. Godkjenning av agenda. Godkjent

2. Skuleballet 2. februar
Rektor orienterte om at kvar klasse skal skaffe 3 vakter til ballet. F AU leiar sender ut
instruks og oversikt over kva tid det er trong for vakter.

3. Skoleruta 17/18.
Skuleruta er sendt ut og godkjent.

4. Utviklingsplan Lonena
Ein diskuterte planprogrammet.
Ein må uttale seg om:
- Trafikk situasjonen
- Trong for undervisningsområder i nærområdet.
- Framtidig trong for kapasitet for skulane i området.
- Bruk av friluftslivområdet
Skulen v/ Rektor har sendt inn eit svar der han blant anna ba om utvida høringsfrist.
Høringsfristen er utsett og pr i dag er fristen 16/1-17
Vart enighet om at F AU skriv eit høringssvar, dette vil bli sendt ut til alle i F AU før
det blir sendt inn.

5. Saker fra skolemiljøutvalget

Rektor orienterte om resultatet i elevundersøkinga. Det er framgang på dei fleste
indikatorar. Det er ønskjeleg at ein betrar motivasjon, utdanningsval og vurdering for
læring. Foreldra meiner det er viktig at elevane får ei god tilbakemelding i alle fag, der
det vert lagt vekt kva eleven kan gjere for å bli betre. Vedr mobbing på skulen kom det
fram at 6-7 elever seier at dei bli plaga kvar veke, pr i dag veit ikkje rektor kven dette
gjelder.

6. Skolebuss

Det er sendt brev til Nobina, som har vidaresendt dette til Skyss, vedr. buss-
situasjonen og tryggleiken. Bussane til Alver er overfylte. Ein sendte også brev til
kommunen, der ordføraren har vidaresendt saka til fylket. Saka vertfølgdopp i PAU-
møte i februar.



7. Bom ved skolen.
Vi må purre på Eigedomsavdelinga om bommen ved indre skuleplass. Må sendast til
Therese Braseth som er Eigedomssjef.

8. Reflekskampanjen-vel gjennomført!

9. Eventuelt
Rektor sender retningslinjer for samansetningar av klassane.
Mobilbruk på skulen-mobilhotell? Ein sjekker ut kva erfaring andre skuler har som
har innført dette.
Klassane diskuterer mobilbruk på foreldremøte i Januar.

Ref Unni Nesbø


